
DENIE KONY Jmenuji se Denie. 
Toto jméno jsem si zvolila sama. Jsem
jednou z těch, které již od malička věděly,
že něco nesedí, ale dlouho mi trvalo sebrat
odvahu a ukázat světu, že se mýlí. Od té
doby to je celkem jízda. Ano, mluvila jsem
na TEDx v Praze a natočili se mnou
dokument v Seznamu, mimo jiné. 
To hlavní ale je to, co se děje uvnitř. Toto
není cesta z krabice A do krabice B, je to
cesta sama k sobě. A já jsem vděčná, že ji
můžu jít.

 



 
I was born in Syria. Well I didn't choose to be born there. Did you
choose to be born in the Czech Republic?

I graduated in 2014 Mgr in Pharmacy. I worked in Syria in a
laboratory at the hospital for 6 months. Then I was given 2
options: to join the army in Syria to protect the president OR 
to flee away. As The Syrian army wanted all men to join them
during that time.
I got accepted to Masaryk University and started studying and
living here. Since 2017 I switched my student visa to a working visa
and since then I have been working here in Brno.
 
Being from Syria, I have been encountering many different
stereotypes people have towards me that I have had to deal with.

Please feel free to ask me any question regarding anything you
would like to know about me or about my life here or back in
Syria. 

 

TAHER KEBAB



ROBERT
POUPÁTKO

Jsem scénárista, dabér a střihač, co žije
filmem. Posledních devět let se pohybuju a
pomáhám na katedře žurnalistiky na FSS
MU i přesto, že mám jen základní vzdělání.
S předsudky jsem se setkával hlavně jako
mladší. Je to i jeden z důvodů proč jsem
nikdy nedokončil střední školu. Před
několik lety jsem byl součástí rasistického
útoku, který mě připravil o několik zubů.
Spousta předsudků přišla i v rodině, ze
strany mého romského otce, když se
dozvěděl, že jsem gay. Jedním ze
stereotypů, který mě ale momentálně tíží,
je například fakt, že jako od romského
scénáristy se ode mně často očekávají
pouze romská témata a nikoho moc
nezajímají mé příběhy o čemkoliv jiném. 

 


